
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 11/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 284/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση οικονομικής ενίσχυσης του Ομίλου 
Αντισφαίρισης Βέροιας και ψήφιση 
πίστωσης. 

 
       Σήμερα 9 Μαϊου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 5-5-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη. 
                 Παρόντες                                            Aπόντες                     Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                             Πάρεδροι 
1. Χ. Γεωργιάδης Γ. Τροχόπουλος Π. Πιτούλιας 
2. Α. Γκαμπέσης   Κ. Μιχαηλίδης 
3. Β. Γιαννουλάκης   Π. Ποταμόπουλος 
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Πάρεδροι 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Γ. Μανακούλης 
8. Ε. Γουναράς    
9. Ι. Ακριβόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι 

κ.κ. Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Π. Πιτούλιας. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 280/2005 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Σ. Κρομμύδας, Ι. Κουρουζίδης, 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
11. Θ.  Σιδηρόπουλος 
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
13. Μ. Σακαλής Δ. Δάσκαλος, Α. Δελαβερίδης, Α. Παπαστεργίου, Η. Σοφιανίδης, Γ. 

Ορφανίδης.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 281/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Σ. Κρομμύδας, Ι. Κουρουζίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 282/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. 
Δελαβερίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 283/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Ι. Καλαϊτζίδης, Δ. Δάσκαλος, Σ. Παπαστεργίου, Η. Σοφιανίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Τσιάρας, Π. Ποταμόπουλος. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 284/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. 
Τσιάρας και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Δημούλα, Χ. Φουρνιάδης, Χ. 
Ουσουλτζόγλου, Η. Σοφιανίδης. 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Χ. Ντόβας 
16. Σ. Κρομμύδας 
17. Β. Ρήσσου 
18. Κ. Χιονίδης 
19. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20. Ι. Κουρουζίδης 

21. Μ. Γαβρίδης 7) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 285/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Χ. 
Φουρνιάδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Α. Τσιάρας. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 286/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Μ. Δημούλα, Χ. Ουσουλτζόγλου, Η. Σοφιανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. 
Καλαϊτζίδης, Σ. Κρομμύδας, Α. Δελαβερίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.  287/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Ι. Καλαϊτζίδης, Σ. Κρομμύδας, Α. Δελαβερίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Β. 
Γιαννουλάκης, Μ. Δημούλα. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 288/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Β. 
Γιαννουλάκης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 289/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. 
Τσιάρας. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 292/2005 απόφασης αποχώρησε ο κ. Σ. 
Μηλιόπουλος. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 296/2005 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. 
Πουλασουχίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 297/2005 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. 
Δελαβερίδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 299/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. 
Δελαβερίδης. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 300/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Κ. Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης. 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 306/2005 απόφασης αποχώρησαν οι 
κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Α. Δελαβερίδης. 

22. Δ. Δάσκαλος 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Γ. Μιχαηλίδης 
25. Σ. Μηλιόπουλος 
26. Α. Παπαστεργίου 
27. Κ. Πουλασουχίδης 
28. Α. Τσιάρας 
29. Η. Σοφιανίδης 
30. Γ. Ορφανίδης 



 
 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 5ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 18-4-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Με το υπ΄ αριθ. 33/11-4-05 έγγραφό του ο Όμιλος Αντισφαίρισης Βέροιας 
μας ενημερώνει ότι στις 18 Ιουνίου 2005 θα διοργανώσει στην πόλη μας το 
Πανελλήνιο ΟΡΕΝ Ανδρών – Γυναικών στο Δ.Α.Κ. ΄΄Δημ. Βικέλας΄΄ και ζητά από 
τον Δήμο μας οικονομική ενίσχυση για την κάλυψη μέρους των εξόδων της 
παραπάνω διοργάνωσης το συνολικό κόστος της οποίας ανέρχεται σε € 10.000,00. 

Με τις διατάξεις της παρ. 3 του άρθρου 262 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) που 
αναφέρει ότι ΄΄Με απόφαση του Δημοτικού ή Κοινοτικού συμβουλίου είναι δυνατή η 
παροχή χρηματικών επιχορηγήσεων σε αθλητικούς και πολιτιστικούς συλλόγους, που 
έχουν την έδρα τους στο Δήμο ή την Κοινότητα. Η απόφαση λαμβάνεται εφ’ όσον η 
οικονομική κατάσταση του Δήμου ή της Κοινότητας το επιτρέπει και έχει εγγραφή 
πίστωση  στον προϋπολογισμό για το σκοπό αυτό, που σε καμία περίπτωση δεν μπορεί 
να υπερβαίνει το ένα εκατοστό (1/100) των τακτικών εσόδων του΄΄. 
            Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος  έτους και στον K.A. 00/6734 
΄΄Επιχορηγήσεις σε Αθλητικούς Συλλόγους και Σωματεία΄΄ υπάρχει γραμμένη 
σχετική πίστωση ύψους  € 60.000,00, με σημερινό υπόλοιπο € 54.000,00.        

Ύστερα  από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει για την έγκριση ή μη της οικονομικής ενίσχυσης του Ομίλου 
Αντισφαίρισης Βέροιας για την κάλυψη μέρους των εξόδων της διοργάνωσης του 
Πανελλήνιου ΟΡΕΝ Ανδρών – Γυναικών στο Δ.Α.Κ. ΄΄Δημ. Βικέλας΄΄ ψηφίζοντας 
και τις σχετικές πιστώσεις σε βάρος του ανωτέρω  Κ.Α. του προϋπολογισμού του 
Δήμου τρέχοντος έτους.  
 Επίσης έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 5-5-2005 εισήγηση της 
επιτροπής Αθλητισμού & Νεολαίας του Δ.Σ., με την οποία αυτή εισηγείται ομόφωνα 
την έγκριση της οικονομικής ενίσχυσης στον Ομιλο Αντισφαίρισης Βέροιας με το 
ποσό των 1.500,00 €. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Σακαλής: Με αίτησή του ο Ομιλος Αντισφαίρισης Βέροιας ζητάει οικονομική 
ενίσχυση γιατί στις 18 Ιουνίου 2005 επειδή για ένα δεκαήμερο θα διοργανώσει το 
πανελλήνιο ανοιχτό πρωτάθλημα ανδρών – γυναικών στο «Δημήτριος Βικέλας». Το 
συνολικό κόστος των αγώνων είναι 10.000,00 ευρώ και ζητάει μέρος για την κάλυψη 
των εξόδων. Η Επιτροπή αποφάσισε ομόφωνα και εισηγείται να δοθούν 1.500,00 
ευρώ. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Πουλασουχίδης: 1)Είπατε κε Πρόεδρε προηγουμένως ότι είναι 60.000,00 

ευρώ το ποσό που θα διατεθεί για συλλόγους και σωματεία ενώ πέρυσι ήταν 
130.000,00 ευρώ; 2)Είπατε ότι στο επόμενο δημ. συμβούλιο θα είναι συνολικά η 
πρόταση της Επιτροπής για τις κατανομές. Μέχρι τη διοργάνωση έχουμε 40 ημέρες. 
Υπάρχει κανένας ιδιαίτερος λόγος που ήρθε σήμερα και δεν μπορούσε να έρθει μαζί 
με το σύνολο; Ο κάθε σύμβουλος θα μπορεί να τοποθετηθεί ξέροντας τι μοιράζεται 
στον καθένα. Γιατί έτσι θα πάμε στην  άλλη συνεδρίαση μείον 5.000,00 ευρώ. 

Κουρουζίδης: Διαδικαστικά θα ήθελα να κάνω την εξής πρόταση. Να 
απαντήσει ο κ. Σακαλής για να ξέρουμε τι θα πούμε αργότερα. 

Σακαλής: Είπα ότι προβλέπονται 60.000,00 ευρώ για τους αθλητικούς 
συλλόγους και 60.000,00 ευρώ για τους πολιτιστικούς και άλλους. Για το 
συγκεκριμένο θέμα, πρόκειται για ένα πανελλήνιο πρωτάθλημα και η Ομοσπονδία 
θέλει να γνωρίζει εκ των προτέρων το ποσόν, ίσως για να κάνει τον προγραμματισμό 
της. Νομίζω δεν θα υπάρχει πρόβλημα αν το συζητήσουμε σήμερα ή μεθαύριο. Άλλο 
είναι η επιχορήγηση που δίνεις σ΄ έναν σύλλογο για τις δραστηριότητές του και άλλο 
όταν διοργανώνει εκδηλώσεις πανελλήνιας εμβέλειας. Κάτι ανάλογο έγινε και με την 
Πυγμή που διοργάνωσαν εκδηλώσεις με τεράστια επιτυχία στην πόλη μας, όπως και ο 



Ομιλος Ρυθμικής Γυμναστικής το Σαββατοκύριακο είχε ένα παρόμοιο πρωτάθλημα. 
Δεν υπάρχει καμία σκοπιμότητα, απλά οι ημερομηνίες τρέχουν. 

Κουρουζίδης: Σ΄ όλους αυτούς τους συλλόγους που επιχορηγούμε, το ποσό 
που παίρνουν σήμερα θα συμπεριληφθεί στο ποσό της τακτικής ή είναι ως έκτακτο 
γεγονός; 

Σακαλής: Εκτακτη οικονομική ενίσχυση για τη συγκεκριμένη εκδήλωση. 
Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Γκαμπέσης: Δεν νομίζω ότι έγιναν πολλές εκδηλώσεις στην πόλη μας που να 

συμμετείχαν 180 ενήλικες αθλητές με 180 προπονητές και με θεατές που θα είναι 
εκτός Βεροίας. Επομένως για 10 ημέρες θα έχουμε στην πόλη μας μία κίνηση που θα 
είναι αντιστρόφως ανάλογη από το ενδιαφέρον που δείχνει ο Δήμος μας με τα 
1.500,00 ευρώ που εισηγείται η επιτροπή. Θεωρώ ότι πρέπει να βοηθήσουμε τους 
συλλόγους που προσφέρουν και προβάλουν τουριστικά την πόλη μας μ΄ ένα ανάλογο 
ποσό που να τους δίνουμε κίνητρο ώστε κι άλλες χρονιές κι άλλοι σύλλογοι ν΄ 
ασχοληθούν με τέτοιου είδους προσφορά για την πόλη. Προτείνω να δοθούν 3.000,00 
ευρώ και νομίζω πως είναι ένα νούμερο που μπορεί να ικανοποιήσει τον Ομιλο 
καθώς και το αίσθημα προσφοράς του Ομίλου προς την πόλη και δεν θα βουλιάξει η 
οικονομία του Δήμου μας. Κάθε χρόνο όλο και περισσότεροι αθλητές ασχολούνται με 
το τένις, τα συγκεκριμένα γήπεδα είναι τόσο παλιά όσο και η ιστορία του τένις στην 
πόλη μας και πρέπει επιτέλους να βοηθήσουμε όλοι μας ώστε να αναβαθμιστούν και 
να δημιουργηθούν νέα γήπεδα τένις για να μπορέσουμε να χαιρόμαστε και να 
καμαρώνουμε για την ποιότητα του τάπητα του τένις και τον αριθμό των γηπέδων και 
όχι να είναι στη σειρά κάποιοι συμπολίτες μας, που δεν ανήκουν σε συλλόγους, 
μήπως και βρουν κάποια κενή ώρα και να μπορέσουν ν΄ ασχοληθούν με το άθλημα 
που τους ενδιαφέρει. 

Δελαβερίδης: Να τους ενισχύσουμε με το ποσό των 2.500,00 ευρώ. 
Πουλασουχίδης: Στην προηγούμενη απόφαση συμφώνησα με την πρόταση 

της Επιτροπής, εδώ όμως πρόκειται για ένα θέμα που έχει πανελλήνια εμβέλεια και 
επανειλημμένα είπαμε ότι κάποια πράγματα στα όρια του Δήμου μας πρέπει να 
ενισχύονται ανάλογα. Εγώ θα πρότεινα να μπει συνδιοργανωτής ο Δήμος, να 
αναλάβει ένα μέρος των εξόδων, να μπει σε άλλον κωδικό που είναι για τις δημόσιες 
σχέσεις και να μην επιβαρύνει τον κωδικό των επιχορηγήσεων και να βοηθήσουμε 
αυτή την προσπάθεια. Διαφορετικά είμαι αναγκασμένος να ψηφίσω την πρόταση με 
το υψηλότερο ποσό. 

Πρόεδρος: Τον κανονισμό τον ξέρετε καλά και δεν μπορώ τώρα να βάλω την 
πρότασή σας σε ψηφοφορία.   
 Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Α. Γκαμπέση; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 9 σύμβουλοι: 

Α. Γκαμπέσης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Δάσκαλος,  Α. Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. 
Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της Επιτροπής Αθλητισμού & 
Νεολαίας του Δ.Σ.; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
 Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. Γουναράς, Ι. 
Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Χ. Τζήκα – 
Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 18-4-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου.  
2.- Το αριθ. 33/11-4-05 έγγραφο του Ομίλου Αντισφαίρισης Βέροιας. 
3.- Την από 5-5-2005 εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού & Νεολαίας του Δ.Σ. 
4.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2005 και στον Κ.Α 00/6734 
«Επιχορηγήσεις σε Αθλητικούς Συλλόγους και Σωματεία» υπάρχει γραμμένη σχετική 
πίστωση. 
5.- Τις προτάσεις των δημ. συμβούλων, όπως αυτές αναπτύχθηκαν κατά τη συζήτηση 
του θέματος. 



 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 262 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Α) Εγκρίνει την οικονομική ενίσχυση του Ομίλου Αντισφαίρισης Βέροιας με 
ποσό € 1.500,00, για την κάλυψη μέρους των εξόδων της διοργάνωσης του 
Πανελληνίου ΟΡΕΝ Ανδρών & Γυναικών, που θα διεξαχθεί στις 18-6-2005 και για 
10 μέρες στη Βέροια. 
 Β) Ψηφίζει ποσό € 1.500,00 σε βάρος της πίστωσης με Κ.Α 00/6734 
«Επιχορηγήσεις σε Αθλητικούς Συλλόγους και Σωματεία» του προϋπολογισμού του 
Δήμου έτους 2005 για να διατεθεί για τον παραπάνω σκοπό. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  284 / 2005 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 
 Ε. Γουναράς Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Κ. Πουλασουχίδης 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Τσιάρας 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   
 Π.  Πιτούλιας   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  17-5-2005 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
 
 


